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Vragen: 
 
Inleiding 
Het CDA is een sterke voorstander van samenwerking tussen overheden, maar het mag allemaal wel 
wat concreter. Wat wil de gemeente Noordoostpolder bereiken en wat is er tot nog toe bereikt? De 
samenwerking Regio Zwolle richt zich vooral economische samenwerking, infrastructuur en de 
uitvoering van het nationale bouwplan. Wat dit laatste punt betreft zouden er in de Noordoostpolder 
ook 5.000 woningen gebouwd kunnen worden. We zijn blij dat wij, als gemeente Noordoostpolder in 
allerlei overleggen en samenwerkingen in onze regio zitten. En zo schrijft het college op 31 mei in de 
door ons gevraagde toelichting op de regio Zwolle agenda 2024-2028. "We willen en vitale regio zijn 
en blijven met meer welvaart en welzijn".  
 
Bij economie schrijft men over knelpunten/aandachtspunten, o.a. over de afstand tot Zorg in de 
Noordoostpolder. Wat ons betreft prima, maar dan wel bouwen aan een complete samenleving. Dus 
ook inclusief ziekenhuiszorg op een aanvaardbare afstand. De N50 en Lelylijn staan gelukkig op de 
agenda, maar de zorg is een specifiek probleem voor de gemeenten Urk en Noordoostpolder, dus we 
snappen dat andere gemeenten hier in de samenwerking niet warm voor lopen. Voor het CDA is het 
echter wel een voorwaarde om hier 5.000 woningen te bouwen en we zien graag dat de gemeente 
Noordoostpolder aandacht heeft voor het zorgaspect. 
 
Daarom komen wij tot de volgende vragen: 
 
Vragen 
-Hoe gaat Regio Zwolle onze belangen behartigen bij het verkleinen van de afstand tot de zorg in de 
Noordoostpolder? 
 
Antwoord: 
De Regio Zwolle is bezig met het opstellen van een Strategische Agenda 2024-2027 en een 
uitvoeringsagenda. Hierin worden brede welvaartsaspecten meegenomen, waaronder afstand 
tot (zorg)voorzieningen en vitale steden en dorpen. Nabijheid van (zorg)voorzieningen spelen 
hierbij een belangrijke rol en worden meegenomen in een nieuw te sluiten Rijk-Regio-Deal. 
 
-Wat gaat het college doen om de druk op de zorg niet nog niet meer te laten toenemen dan dat dit nu 
het geval is? 
 
Antwoord: 
De strategische Agenda 2024-2027 van de Regio Zwolle is nog niet afgerond. Wel zetten we ons 
vanuit de gemeente en andere samenwerkingsverbanden actief in om knelpunten in de zorg 
aan te pakken. Ook hier zullen we continu het onderwerp ‘afstand tot zorg’ agenderen.  
 
-Als Regio Zwolle het college hier niet specifiek in kan helpen, hoe en op welke plek (lokaal en/of 
regionaal) zet het college zich in om het knelpunt ‘afstand tot de zorg’ aan te pakken? 
 
 
 



Antwoord: 
Het college ziet ruimte voor anderhalvelijnszorg en voor vernieuwende ziekenhuisverplaatste 
zorg, zodat zorg dichtbij of liefst zelfs thuis geleverd kan worden (zie p. 21 in het 
coalitieakkoord). De anderhalvelijnszorg is een intensieve samenwerking van huisartsen en 
medisch specialisten in speciale centra, buiten de muren van het ziekenhuis. Het te 
ontwikkelen Vlie is hier het voorbeeld van. De ontwikkeling van het gezondheidscentrum is dus 
meer dan het realiseren 
van een gebouw. Het gaat om het realiseren van innovatieve en toekomstbestendige 
gezondheidszorg voor onze inwoners, voor nu en in de toekomst. Dat is waar de partners 
binnen ‘Het Vlie’ samen naar toewerken aan de hand van de twee projectlijnen ‘samenwerken 
en bouwen’. De Stichting Bevordering Positieve Gezondheid en de gemeenten 
Noordoostpolder en Urk sloten een intentieovereenkomst af om het belang en de intenties 
daarvan te ondersteunen.  
 
Naast de ontwikkeling van Het Vlie zijn we – in samenwerking met de zorgverzekeraar en 
zorgpartners – in de regio Flevoland bezig met het uitwerken van de plannen vanuit het 
Integraal Zorg Akkoord (IZA) en het Gezond en Actief Leven Akkoord (GALA). Er lopen diverse 
actielijnen in samenwerking met de provincie (o.a. wonen met zorg). Vanuit het IZA is men 
bezig om te komen tot een regiobeeld wat meer inzicht geeft in het (verwachte) zorggebruik 
van onze inwoners.  
 
Tot slot werken we aan het verminderen van het huisartsentekort in Noordoostpolder. Goede 
en toegankelijke basiszorg is essentieel voor onze inwoners. Als gemeente willen we 
verbinden, stimuleren en faciliteren. Passend bij deze rol zetten we – samen met de betrokken 
partners - in op drie lijnen: communiceren, opleiden en huisvesten.  
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